
Referat fra bestyrelsesmødet den 1. december 2015 

Afbud fra Mona. 

1. Godkendelse af referat fra den 29-09-2015 

Godkendt. 

Hvad gør vi med stolene da de er for høje, mange snakke om at de lukker for 

blodomløbet. Niels taler med tømmeren om at få skåret ca. 3-4 cm. 

 

2. Indkommende post. 

Forsikrings oversigt arbejdsskade forsikring. 

Mail. Sporet i Falsters hjerte. 

Seas-nve fond: vi har søgt om nye borde til salen. 

Guldborgsund kommune fået 2000 kr. til dækning af internettet. 

 

Beboerforeningen bliver meldt ind i Frivilligcenteret. 

 

3. Nye beboer i Grænge 

Kjeld har udleveret 7 flasker vin en til hver af de nye tilflytter. 

 

4. Regnskabskontrol 

Bank: 50.196,55 

Formue Flex: 105.886,48 

Mastercard: 4487,37 

 

5. Afholdte aktiviteter. 

Halloween 36 personer deltog. 

Julemarked gik meget fint. 

Arbejde med julemarkedet skal tages op til næste år så alle er klar over hvad der skal 

ske og hvem hjælper damerne med opsætning. 

It-kurset køre stille og roligt. Beboerforeningen giver et par flasker vin til Olav og Inger 

som underviser når vi afslutter kurset. 

 

6. Renovering af huset 

Hvor mange penge vil vi bruge på at få lave handicaptoilet. Vi har fået en skitse fra 

arkitekt om hvordan vores toiletter kunne komme til at se ud. 

Kjeld arbejder videre på sagen om toiletterne. 

 

7. Kontingentopkrævning 

Opkrævning af kontingent via beboerbladet. 

Forslag om at stemme dørklokker for at få folk til at melde sig ind i foreningen. 

Beboerbladet laves og udleveres i januar. 

Stof til beboerbladet indleveres senest den 5. januar 2016. 

 

8. Aktivitetsplan 2016. 

Planen for 2016 vedlagt. 

 

9. Evt. 

Have traktor skal efterse og der skal gives et tilbud på hvad det koster at renovere den. 

 

 

Næste møde 25-01-2016 kl. 19.00 

Kage: Karin 


